
Protokół Nr XI/19
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 29 sierpnia 2019r.

XI Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego przewodniczył 
Pan Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2019 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:19 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Radni nieobecni na sesji:

- Artur Brandys
- Damian Mrowiec

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 19 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Krzysztofa Giel oraz Radnego 
Michała Macioszek.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

Przewodniczącą Komisji został Radny Krzysztof Giel.



2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący poinformował, że wnioskiem jest uzupełnienie porządku obrad o dwa 
dodatkowe projekty uchwał, które zostały zaopiniowane przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 
obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom i wicedyrektorom 
oraz nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze w publicznych szkołach 
(zespołach) i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Grzegorz Kaczmarczyk, Adam Ratka
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wspólną 
realizację projektu pn. "Budowa trasy rowerowej w Gminie i Mieście Czerwionka-Leszczyny 
oraz Mieście Orzesze w ciągu zlikwidowanej linii kolejowej nr 159" wraz z Gminą i Miastem
Czerwionka-Leszczyny. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

Przewodniczący poinformował, że uchwały zostaną rozpatrzone jako ostatnie w punkcie 5.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z X Sesji 
Rady Miejskiej
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki



4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym
Na wstępie Burmistrz z Przewodniczącym podziękowali odchodzącej na emeryturę Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Kultury p.Małgorzacie Lorens za długoletnią pracę oraz poświęcenie na 
rzecz orzeskiej kultury.
 
Radni poruszyli następujące sprawy:

 etap realizacji zadania budowa oczyszczalni ścieków oraz budowa rurociągu z 
oczyszczalni ścieków w Centrum do oczyszczalni w Zawiści,

 remont ul.K.Miarki,
 sposób realizacji zadania dowozu uczniów do szkół wraz z kosztem,
 możliwość wpływania na prowadzenie odpowiedniej segregacji odpadów oraz 

kontrolowania obiektów pod kątem ewentualnego spalania odpadów,
 sposób prowadzenia remontu ul.Żorskiej,
 etap zadania dotyczącego budowy obiektu sanitarno-szatniowego przy obiekcie 

sportowym na ul.Bukowina,
 możliwość uzyskania dofinansowania do remontu ul.Orzeszkowej,
 naprawa boisk przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Orzeszu,
 prace porządkowe i remontowe na terenie stadionu miejskiego przy ul.Bukowina,
 etap realizacji zadania budowy przedszkola w Orzeszu-Jaśkowicach oraz placu zabaw 

budowanego w Gardawicach przy współudziale środków finansowych pochodzących 
z Programu Otwarte Strefy Aktywności,

 posesji, które nie są podłączone do istniejącej sieci kanalizacyjnej,
 stan pobocza przylegającego do terenów PKP w rejonie ul.Ligonia,
 sposób koszenia poboczy bez zbiórki wykoszonej trawy,
 brak sygnalizacji świetlnej na niestrzeżonym przejeździe kolejowym przy 

ul.Powstańców,
 wydłużenie w godzinach szczytu cyklu zielonego światła na skrzyżowaniu DK 81 od 

strony ulicy Pszczyńskiej,
 możliwość realizacji zadań na terenach nie będących własnością gminy,
 etap realizacji zdania budowa centrum przesiadkowego, 
 rozszerzenie transportu lokalnego o ul.Bukowina,
 możliwości uruchomienia linii kolejowej Tychy-Oświęcim,
 możliwość remontu ul.Na Górce,
 zakres prac modernizacyjnych na cmentarzu komunalnym,
 możliwość wprowadzenia ruchu jednokierunkowego w rejonie cmentarzy w dniu 

święta zmarłych.

Burmistrz poinformował o ustaleniach dotyczących przebiegu Kanału Śląskiego.

5. Uchwały:

a) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący wyjaśnił, że skarga mieszkańca została do rozpatrzenia przesłana przez 
Wojewodę a skarżący złożył pismo dotyczące udzielenia mu na sesji głosu w trakcie 
omawiania punktu dot. rozpatrzenia skargi. Poinformował, że temat analizowany był przez 
Komisję Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu, na którym Skarżący nie był obecny. 
Przedstawił, że Komisja w zakresie spraw odnośnie, których nie toczy się postępowanie 
administracyjne uznała skargę za bezzasadną. 



Skarżący na wstępie omówił zarzuty podnoszone w skardze. Stwierdził, że jest pokrzywdzony
działaniami Burmistrza, które doprowadziły do zasypania drenów odprowadzających wodę 
deszczową z jego posesji. Dodał, że jest nękany niewłaściwym zachowaniem Burmistrza, co 
doprowadziło do posądzenia go o odprowadzanie nieczystości płynnych na nieruchomość 
własności gminy.

Burmistrz poinformował, że kwestie podnoszone w skardze zostały szczegółowo omówione 
na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, że część zarzutów będzie 
wyjaśniana w drodze toczących się postępowań administracyjnych.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zwróciła uwagę, że Skarżący był 
poinformowany o terminie posiedzenia, na które nie przybył. 

Przed przystąpieniem do głosowania uchwała została odczytana przez Przewodniczącego 
Komisji Uchwał i Wniosków.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Jan Spendel
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Projekt uchwały omówiła p.Iwona Burszka Skarbnik Miasta. Wyjaśniła, że uchwała została 
rozbudowana o 13 lat, w związku z zamiarem długoletniej dzierżawy działki w Królówce od 
Lasów Państwowych, celem zlokalizowania na niej placu zabaw. Dodała, że opłata dotycząca 
corocznej dzierżawy nie będzie wysoka, ponieważ dzierżawiona będzie tylko część działki.  

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 



Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

c) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2019 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pani Iwona Burszka Skarbnik Miasta przedstawiła proponowane zmiany, co zamieszczone 
jest w załączniku Nr 1 do protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2019 rok

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

d) Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wprowadzenia świadczenia 
pieniężnego "Dofinansowanie żłobkowe" dla rodzin z dziećmi w wieku do lat 3
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Przedstawił protokół z 
dnia 28 sierpnia 2019r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji 
pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie do projektów aktów prawa miejscowego w sprawie:

 zmiany uchwały dotyczącej wprowadzenia świadczenia pieniężnego "Dofinansowanie
żłobkowe" dla rodzin z dziećmi w wieku do lat 3,

 ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku w Orzeszu.
Protokół stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie wprowadzenia świadczenia pieniężnego 
"Dofinansowanie żłobkowe" dla rodzin z dziećmi w wieku do lat 3

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Dudek, Teresa Potysz
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

e) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim 
Żłobku w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku 
w Orzeszu

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

f) Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków 
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe 
warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw nauczycieli, a także wysokość nagród
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 
nauczycieli, a także wysokość nagród

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec



g) Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika w postaci kamiennego obelisku 
wraz z tablicą pamiątkową
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Sekretarz Miasta poinformowała, że treść tablicy została uzgodniona i zaakceptowana przez 
Prezesa Chóru Dzwon. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wzniesienia pomnika w postaci kamiennego obelisku wraz z 
tablicą pamiątkową

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

h) Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
informacji o kandydatach na ławników
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Przewodniczący wyjaśnił, że zgodnie z ustawą przed wyborem ławników należy wystąpić do 
Komendanta Wojewódzkiego Policji odnośnie informacji o kandydatach na ławników. 
 
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 
o kandydatach na ławników

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

i) Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom
pełniącym inne stanowiska kierownicze w publicznych szkołach (zespołach) i 
przedszkolach prowadzonych przez Miasto Orzesze



Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom 
pełniącym inne stanowiska kierownicze w publicznych szkołach (zespołach) i przedszkolach 
prowadzonych przez Miasto Orzesze

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Adam Ratka, Mateusz 
Szweda
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wspólną realizację projektu pn. 
"Budowa trasy rowerowej w Gminie i Mieście Czerwionka-Leszczyny oraz Mieście 
Orzesze w ciągu zlikwidowanej linii kolejowej nr 159" wraz z Gminą i Miastem 
Czerwionka-Leszczyny
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Burmistrz wyjaśnił, że podjęcie uchwały pozwoli na zawarcie wstępnego porozumienia 
dotyczącego wspólnej realizacji projektu. Dodał, że w pierwszej kolejności trzeba będzie 
opracować program funkcjonalno-użytkowy, na który trzeba będzie zabezpieczyć dodatkowe 
środki. Dopowiedział, że projekt będzie realizowany jeśli uda się pozyskać dofinansowanie w
wysokości 85%. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wspólną realizację projektu pn. "Budowa 
trasy rowerowej w Gminie i Mieście Czerwionka-Leszczyny oraz Mieście Orzesze w ciągu 
zlikwidowanej linii kolejowej nr 159" wraz z Gminą i Miastem Czerwionka-Leszczyny

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Adam Ratka, Jan
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Teresa Potysz
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec



6. Sprawozdania z działalności Komisji działających przy Radzie Miejskiej za I półrocze
2019 roku
Przewodniczący poinformował, że wszystkie sprawozdania były radnym udostępnione i w 
wyniku braku uwag i pytań poddał je pod oddzielne głosowania.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta za I półrocze 2019 
roku

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, 
Budżetu i Mienia Gminy za I półrocze 2019 roku 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2019 roku

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za I półrocze 2019 
roku



Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Artur Brandys, Damian Mrowiec

7. Wolne głosy
Przewodniczący poinformował, że:

 do Biura Rady wpływają informacje w związku z przekazaną do Prezesa Rady 
Ministrów, posłów i senatorów z terenu województwa śląskiego oraz Marszałka 
Województwa Śląskiego uchwałą dotyczącą apelu o podjęcie przez Rząd RP 
skutecznych działań wpływających na poprawę jakości powietrza w Polsce,

 do Biura Rady wpływają pisma dotyczące potrzeb remontowych w poszczególnych 
sołectwach,

 wpłynęło pismo mieszkańców dotyczące remontu ul.Jeżynowej oraz naprawy 
uszkodzeń na ul.Żurawinowej,

 z inicjatywy mieszkanki rozpoczęto rozmowy dotyczące Młodzieżowej Rady Gminy i 
temat zostanie omówiony na spotkaniu z dyrektorami szkół,

 wpłynęło pismo Posła Sejmu RP Katarzyny Dutkiewicz dotyczące współdziałania w 
zakresie rozwoju województwa śląskiego,

 Przewodniczący Rady oraz Wójt Gminy Ornontowice zapraszają radnych do wzięcia 
udziału w Biegu Samorządowca o Puchar Przewodniczącego Rady Gminy 
Ornontowice,

 przychyla się do wniosku radnych i kolejne sesje będą zwoływane na godzinę 15,
 przesunięto środki na rozbudowę strażnicy OSP Zawiść przychylając się do pisma 

Radnego Damiana Kiecka,
 należy sfinalizować sprawę podpisania aktu notarialnego dotyczącego terenu w rejonie

strażnicy OSP w Zgoniu.

Burmistrz:
 wyjaśnił, że nie doszło do przetargu związanego ze zbyciem Domu Towarowego 

ponieważ okazało się, że działka na której znajduje się budynek nie posiada dostępu 
do drogi publicznej,

 zaprosił radnych na uroczystość odsłonięcia kamienia z tablicą upamiętniającą w 
Orzeszu 100-Lecie Powstań Śląskich, która odbędzie się 3 września br. o godz.10 na 
terenie strzelnicy myśliwskiej położonej przy ul.Grunwaldzkiej w Królówce.

Odpowiadając na pytania wyjaśniono, że: 
 dla uczczenia 80-tej rocznicy rozstrzelania mieszkańców Orzesza na Pasternioku dnia 

18 września br. odbędą się z udziałem Wojska Polskiego uroczystości. Dodał, że ze 
względu na koszt obecnie nie zostanie odnowiona tablica z nazwiskami, jednak będą 
czynione starania o pozyskanie środków zewnętrznych na ten cel,

 teren w sąsiedztwie obecnego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 
uzyskany po wyburzeniu budynków komunalnych, Huta Szkła chce wydzierżawić 
celem wykorzystania go na parking dużych samochodów. Dodano, że Huta Szkła 



zobowiązała się również naprawić nawierzchnię terenu stanowiącego dojazd do 
Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych.

Radny Piotr Szola wyraził obawę, że jeśli teren przy PSZOK zostanie wydzierżawiony
to Huta Szkła może zablokować przejazd w tym miejscu. Poprosił, aby przeprowadzić 
rozmowy z władzami Powiatu Mikołowskiego celem zapewnienia przejazdu dla 
wszystkich mieszkańców. 

8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XI Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie. 

                         Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                        mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


